

Haines family,

October is always a fun month at Haines School. Students and teachers will be diving in to all things Fall as we gear up to the season.

Please check the school calendar and plan accordingly.

The LSC 's annual fundraiser will start October 7th- 18th. All Taffy Apples are \$1.50 and a case of 24 is \$30.00. Monies are due into the classroom on October 18th and Taffy Apples will be delivered Wednesday, October 30th.

Don't forget that we have Picture Day on Friday, October 18, 2019- Don't forget to SMILE for the camera!

Trunk or Treat this year will be held on October 30th, from 3:30-4:30 PM for only \$1.00. Please note – only decorated cars will be permitted. This has been a great time for students and adults and we are hoping to see even more trunk participants enjoying Truck or Treating.

興氏學校的家庭們:

十月常常是一個有趣的月份，隨著季節的到來，學生和老師將全神貫注於秋天。請留意學校月曆並製定相應的計劃。

校董會每年度的籌款活動將於 10 月 7 日至 18 日舉行，所有朱古力糖蘋果均為 1.50 元，24 個一箱的是 30 元，請將訂購表格和款項將於 10 月 18 日前交回老師，朱古力糖蘋果將於 10 月 30 日星期三運抵學校。

別忘了我們在 2019 年 10 月 18 日星期五是拍照日- 記著要對著相機微笑！

今年的車尾箱糖果日將於 10 月 30 日星期三下午 3 : 30 - 4 : 30 舉行，入場費是 1.00 元，請注意-當天停車場僅允許參與派糖果的家長汽車進入，對於學生和家長來說，這是一個美好的時光，我們希望看到更多的家長汽車參與。

Catherine "Amy" Moy Davis ([camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu))  
Principal  
校長梅綺雯